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OR.0012.2.4.2023 

PROTOKÓŁ nr 50/23 

z posiedzenia Komisji Budżetowo-Gospodarczej 

odbytego w trybie zdalnym w dniu 21 lutego 2023 r. 

pod przewodnictwem Pana Mariusza Owczarka 

 

Obecni on-line na posiedzeniu członkowie komisji: 

1. Dydyna Franciszek – z-ca przewodniczącego 

2. Dziuba-Marzec Anna 

3. Gęsiak Andrzej 

4. Kaftan Sławomir 

5. Kaja Robert 

6. Owczarek Mariusz - przewodniczący 

7. Radowski Piotr 

8. Walczybok Paweł 

 

Obecni na posiedzeniu: 

 

1. Joanna Skotnicka-Fiuk- Zastępca Burmistrza Wielunia,  

2. Anna Podgórniak- Skarbnik Miasta, 

3. Michał Janik- Naczelnik NPP. 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr LXXIX/961/22 w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieluń na lata 2023-2036. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wieluń na 2023 

rok. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości. 

5. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

Porządek obrad po zmianach: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Informacja o sporządzonym protokole nr 45/22. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr LXXIX/961/22 w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieluń na lata 2023-2036. 
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4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wieluń na 2023 

rok. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości. 

6. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Komisji Mariusz Owczarek dokonał otwarcia posiedzenia. Przywitał 

wszystkich obecnych i stwierdził prawomocność obrad. Złożył wniosek o wprowadzenie 

dodatkowego punktu do porządku obrad, tj. Informacja o sporządzonym protokole nr 45/22. 

Poinformował, że ten protokół został wysłany w dniu wczorajszym na skrzynki e-mail członków 

Komisji. Zarządził głosowanie wniosku złożonego przez Przewodniczącego Komisji M. 

Owczarka. Kto jest za wnioskiem, aby wprowadzić pkt. pt. Informacja o sporządzonym 

protokole nr 45/22, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Komisja (przy 7 głosach za) wyraziła zgodę na wprowadzenie tego punktu do porządku obrad. 

Punkt ten będzie punktem 2 porządku. Kolejne punkty będą miały numerację o jeden niższą. 

Przeszedł do realizacji porządku obrad. (zał. nr 2).  

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 2 

Informacja o sporządzonym protokole nr 45/22. 

Przewodniczący Komisji Mariusz Owczarek zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym 

punkcie? Nikt się nie zgłosił. Informacja o sporządzonym protokole została przyjęta przez 

Komisję.  

Komisja przyjęła protokół nr 45/22. 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 3 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr LXXIX/961/22 w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieluń na lata 2023-2036. (zał. nr 3). 

Przewodniczący Komisji Mariusz Owczarek zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w tym 

punkcie?  

Radna Anna Dziuba-Marzec poprosiła o omówienie zmian w WPFie i budżecie Gminy Wieluń. 

Skarbnik Miasta Anna Podgórniak powiedziała, że jeśli chodzi o omówienie WPFu, to w 

stosunku do poprzedniego dokumentu zmieniają się dochody. Wydatki oraz łączne nakłady 

wynikające z przedsięwzięć wieloletnich oraz limity tych przedsięwzięć. Do najistotniejszych 
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zmian w przedsięwzięciach tak jak to wskazano w uzasadnieniu zalicza się: zwiększenie zadania 

„Przebudowa ulicy POW”, jest to zwiększenie o kwotę 615,00zł zgodnie z nowym kosztorysem 

limit na 2023 rok wyniesie 1.430.000,00zł.  Drugą zmianą jest usunięcie zadania 

wprowadzonego w ubiegłym roku „Dostawa i montaż stacji ładowania pojazdów 

elektrycznych”. Wartość tego zadania to 80.000,00zł. Dodała, że niestety otrzymali informację 

odmowną pomimo, że złożony przez nich wniosek jest poprawny, natomiast w uzasadnieniu 

wskazano, że gmina nie ma własnych pojazdów elektrycznych, dlatego nie jest pewne czy efekt 

ekologiczny wskazany we wniosku zostanie osiągnięty. Dodała, że zgodnie z jej wiedzą jest 

jedna stacja ładowania, trwają rozmowy odnośnie powstania kolejnej zadanie to zostaje 

usunięte. Dodała, że wprowadzają zadanie, które było zaczęte w latach ubiegłych. 

Realizowane jest z Funduszu Sołeckiego. Zadanie to pt. „Zakup i montaż elementów urządzeń 

CO w remizie i garażu OSP Kadłub” w kwocie na ten rok 6.534,00 zł. Dodała, że było to w 

wydatkach bieżących ponieważ kwota, która była wskazana do realizacji nie wskazywała że 

dotyczy to montażu urządzeń w remizie i garażu OSP będącym kontynuacją ubiegłorocznego, 

a nawet wcześniej zaczętego zadania. Powiedziała, że po rozmowach z osobami będącymi w 

temacie okazuje się że dalsza jest realizacja tego zadania w wydatkach majątkowych na rok 

2023 a ponieważ miało swój początek wcześniej 1, bądź 2 lata temu w związku z tym zadanie 

to jest wpisywane do WPFu. Inne zmiany, które są wiążą się z proponowanym zwiększeniem 

dochodów. Na najbliższej sesji jest to wprowadzenie środków na dodatek elektryczne są to 

środki Covidowe w kwocie 67.830,00zł. Jak również wprowadzenie dochodów z tytułu 

podatku VAT naliczonego na kwotę 595.000,00zł. Zaznaczyła, że w związku z tym rosną 

dochody. Od poprzedniej sesji jest to zmiana 1.351.270zł. Dodała, że uwzględnia to również 

te zmiany, które zostały dokonane zarządzeniem Burmistrza między sesjami gdyż takie 

upoważnienie posiada Pan Burmistrz. Między innymi były tam środki z Funduszu „Pomocy 

Ukrainie” stąd ta kwota dochodów jest znacznie większa niż wskazana w uzasadnieniu do tej 

uchwały. Dodała, że zostały uaktualnione łączne nakłady wynikające z przedsięwzięć 

wieloletnich w związku z tym, że zadania z ubiegłego roku zostały rozliczone bądź ewentualnie 

niektóre przeszły wydatki niewygasające więc jest już w miarę rzetelny obraz łącznych 

nakładów poniesionych na dane zadania w roku ubiegłym. Dlatego plan z ubiegłego roku został 

skorygowany do wykonania. Stąd też zmiany w łącznych nakładach na poszczególne zadania 

ujęte w wykazie przedsięwzięć wieloletnich w załączniku numer 2 do uchwały.  

Radna Anna Dziuba-Marzec powiedziała, że Pani Skarbnik powiedziała, że wniosek złożony 

prawidłowo. Dodała, że ona o ten wniosek zwróciła się do Urzędu i go nie dostała. W związku 

z tym zapytała, czy do Urzędu docierają jej prośby o udostępnienie np. wniosku, bądź 

rozliczenia jeżeli chodzi o dochodzenie roszczeń od powiatu? Powiedziała, że Urząd zmienił 

plan zanim jeszcze złożyli wniosek czyli wtedy było uzasadnienie dla stacji a teraz nie ma 

uzasadnienia dla stacji. Jednocześnie Urząd chce, żeby były pojazdy elektryczne w mieście. 

Poprosiła o wyjaśnienia w tym temacie. 

Skarbnik Miasta Anna Podgórniak powiedziała, że jeżeli chodzi o szczegóły wniosku to Pan 

naczelnik zapewnił, że dzisiaj ten wniosek wyjdzie. Dodała, że z informacji które posiada 

odnośnie ogólnie wszystkich wniosków są one pisane prawidłowo. Natomiast jeżeli chodzi o 

efekt ekologiczny jest on obliczany szacunkowo czyli jaką wydajność ma dana stacja, jaką ilość 

spalin w stosunku do samochodu na benzynę , bądź na ropę będzie zmniejszona. Dodała, że 
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fundusz tutaj wskazał, że Gmina Wieluń nie posiada własnych pojazdów elektrycznych dlatego 

powiedziała, że nie można wskazać o ile emisja się zmniejszy. Zaznaczyła, że efekt ekologiczny 

był wskazany i do tego nie ma wątpliwości. Natomiast Fundusz ma wątpliwość czy na pewno 

byłby taki efekt osiągnięty stąd też odmowa dofinansowania. Jeżeli chodzi o 2 pytanie Pani 

Radnej A. Dziuby-Marzec, powiedziała, że z przyczyn rodzinnych w piątek nie była dostępna. 

Dodała, że email Pani radnej przyszedł w piątek, a w poniedziałek mieli sprawozdania roczne 

do wysyłki co było dla nich priorytetem, nie może zostać to przesunięte. Dodała, że dzisiaj ten 

mail Pani radna otrzyma. A co do innych wniosków powiedziała, że jeżeli chodzi o nią to 

odpowiada niezwłocznie w ciągu 1, 2, maksymalnie 3 dni. 

Przewodniczący Komisji Mariusz Owczarek zapytał Panią Skarbnik czy ma jakąś informację 

gdzie miałaby powstać wspomniana przez nią nowa stacja do ładowania samochodów? 

Skarbnik Miasta Anna Podgórniak odpowiedziała, że jeżeli chodzi o lokalizację nie ma 

informacji gdzie taka stacja miałaby powstać. Dodała, że wie że były prowadzone rozmowy z 

zewnętrznym dostawcą. Niemniej nie zna żadnych bliższych szczegółów. 

Radny Sławomir Kaftan zapytał czy uległa zmianie wartość przychodów? 

Skarbnik Miasta Anna Podgórniak odpowiedziała, że wartość przychodów nie uległa zmianie. 

Zaznaczyła, że jeżeli by takowa nastąpiła to na pewno byłoby to wskazane w uzasadnieniu oraz 

omówione przez nią na tej Komisji. Natomiast zmienił się sposób pokrycia deficytu. Pierwotnie 

było pokrycie największej wartości kredytami, następnie wolnymi środkami i nadwyżką. 

Natomiast po rozmowach z RIO wskazali oni, że przychody które gmina wprowadziła z 

niewykorzystanych środków z źródeł zewnętrznych, środków unijnych które były na ubiegłej 

sesji wprowadzane były to programy „Przedszkole dla wszystkich” i „Erasmus” oraz „Nianie”, 

czy w pierwszej kolejności zasugerowano gminie czy nie chcieliby wprowadzić na pokrycie 

deficytu gdyż te przychody nie przechodzą na lata kolejne, nie mogą być spożytkowane w 

latach kolejnych bo są wprowadzone do budżetu i realizowane w roku 2023. Dodała, że 

przychylili się do tej sugestii, dlatego sama wartość przychodów nie zmieniła się, ale sposób 

pokrycia deficytu zmienił się i został pomniejszony o kredyty i pożyczki zewnętrzne na rzecz 

nadwyżki z lat ubiegłych. 

Przewodniczący Komisji Mariusz Owczarek zapytał czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos w tym 

punkcie? Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie. Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr 79 przez 961 przez 22 sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Wieluń na 2023-2036, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Komisja (przy 8 głosach za) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. Opinia 

Komisji stanowi zał. nr 4. 

Skarbnik Miasta Anna Podgórniak poinformowała, że wpłynęła odpowiedź na wniosek Pani 

radnej Anny Dziuby-Marzec, którą niezwłocznie otrzyma na swojego maila służbowego. 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

 

 



str. 5 
 

Punkt 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wieluń na 2023 rok. (zał. 

nr 5). 

Przewodniczący Komisji Mariusz Owczarek zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym 

punkcie? 

Radny Robert Kaja złożył wniosek formalny, aby członkowie Komisji otrzymali na piśmie 

informację jakie kwoty zabezpieczone są na „Kryterium uliczne”, Bieg Pokoju i Pojednania” i 

„Zawody Ogólnopolskie w Crossficie”. Poprosił o przygotowanie takiej informacji na piśmie. 

Radny Franciszek Dydyna powiedział odnośnie punktu zabezpieczenia środków na projekt na 

ulicę Sportową, że jest to wynikiem tego iż nie mogą dogadać się z właścicielem działki na 

której jest posadowiony rów. Mimo wielu starań i po rozmowach z naczelnikiem Janikiem, 

Presiem i Panem Burmistrzem, żeby zastawać specustawę i wykupić działkę około 10 arów 

która spowodowała by że zadanie które w tej chwili wykonuje w ramach ulicy Długiej będzie 

spełniało swoją funkcję z uwagi na to że jeśli nie odwodni się tego rogu spowoduje to że będą 

zastoiny w rowie i będzie zamulała się kanalizacja deszczowa a także nie będzie odprowadzać 

wód z drogi krajowej 486 i melioracji po pegeerowskich. Dlatego też to zadanie po akceptacji 

Państwa radnych, byłoby uzupełnione i w ramach tej specustawy dokończone.  

Przewodniczący Komisji Mariusz Owczarek zarządził głosowanie wniosku złożonego przez 

Pana Radnego Roberta Kaję, aby członkowie Komisji otrzymali na piśmie informację jakie 

kwoty zabezpieczone są na „Kryterium uliczne”, Bieg Pokoju i Pojednania” i „Zawody 

Ogólnopolskie w Crossficie”. Kto jest za wnioskiem w ww. sprawie, kto jest przeciw, kto się 

wstrzymał? 

Komisja (przy 7 głosach za) przyjęła wniosek Radnego Roberta Kai w ww. sprawie. (zał. nr 6). 

Radny Robert Kaja poparł słowa Radnego F. Dydyny,  

Przewodniczący Komisji Mariusz Owczarek również poparł słowa Radnego F. Dydyny. 

Radny Sławomir Kaftan zapytał, czy zwiększenie przebudowy ulicy POW w Wieluniu o 

615.000,00zł zamyka już wartość tego zadania, czy potrzebne jeszcze są środki? 

Skarbnik Miasta Anna Podgórniak odpowiedziała, że dzisiejsze zwiększenie zamyka wartość 

tą chwilę po kosztorysie to zadanie zostaje zamknięte. Dodała, ze jak będzie przetarg będą 

mogli ostatecznie powiedzieć jaka jest wartość tego zadania. 

Przewodniczący Komisji Mariusz Owczarek zapytał, czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania w tym 

punkcie? Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Wieluń na 2023 rok. Kto jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Komisja (przy 7 głosów za) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. Opinia 

Komisji stanowi zał. nr 7. 

Więcej uwag nie stwierdzono. 
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Punkt 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości. (zał. nr 8). 

Radny Robert Kaja poprosił naczelnika Michała Janika, aby omówił zapisy do projektu tej 

uchwały. 

Naczelnik NPP Michał Janik powiedział, że przedmiotem uchwały jest działka 496/3 w obrębie 

Olewin. Dodał, że jakiś czas temu właściciel działek, które przylegają do tej nieruchomości na 

których stał niezakończony w budowie budynek mieszkalny rozpoczął pracę i chcę zakończyć 

tą budowę i nabyć od gminy tą działkę na pomieszczenie nieruchomości sąsiedniej. W swoim 

piśmie zwracał się o sprzedaż 2 działek, wąskiego paska i działki która jest na skrzyżowaniu. 

Natomiast po rozmowach z sołectwem zostało ustalone, że sołectwo chciałoby ten teren 

zagospodarować pod kątem zieleni jeśli chodzi o tą 2 działkę. Natomiast ten wąski pasek który 

kiedyś był wydzielany pod poszerzenie drogi gdy była to jeszcze droga krajowa w miejscowym 

planie miała być ona zdecydowanie szersza. Teraz już wiedzą, że została ona przekazana 

powiatowi wieluńskiemu. Docelowo zostanie przekazana gminie. Ten pas o takiej szerokości 

nie jest konieczny. Poza tym dalsze podziały w późniejszym czasie przez Generalną Dyrekcję 

nie były wykonywane. W związku z tym uznali też po wcześniejszych konsultacjach jeszcze z 

chwilą jak była to własność dróg. Pas drogowy był własnością dróg wojewódzkich, że nie będą 

tutaj przewidywali poszerzenia. Dodał, że zdecydowali o wycenie tej nieruchomości i 

przedstawienia jej do sprzedaży na powiększenie tylko i wyłącznie tej nieruchomości 

zabudowanej budynkiem mieszkalnym jednorodzinnym. 

Przewodniczący Komisji Mariusz Owczarek zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w 

tym punkcie? Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie. Kto jest za pozytywny zaopiniowaniem 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości, kto jest przeciw, kto 

się wstrzymał? 

Komisja (przy 8 głosach za) pozytywnie zaopiniowania projekt uchwały w ww. sprawie. Opinia 

Komisji stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 6 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

Przewodniczący Komisji Mariusz Owczarek zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w tym 

punkcie? Nikt się nie zgłosił.  

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 7 

Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Przewodniczący Komisji Mariusz Owczarek dokonał zamknięcia posiedzenia Komisji 

Budżetowo-Gospodarczej. Pożegnał wszystkich obecnych na posiedzeniu. 
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Więcej uwag nie stwierdzono. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.   

 

             

 

    Przewodniczący Komisji 

 

        Mariusz Owczarek 

 

Protokół sporządziła: 

 

Adrianna Gajek     

 

 

 

 

 


